

Title (en)
Parasol.

Title (de)
Sonnenschirm.

Title (fr)
Parasol.

Publication
EP 0466661 A1 19920115 (FR)

Application
EP 91830257 A 19910611

Priority
IT 942490 A 19900612

Abstract (en)
Parasol with a cover and a rod for supporting the cover, revolving relative to a pedestal, characterised in that the cover (1) is mounted at the end of a vertical tube (2) and in that the rod for supporting the cover is composed of a vertical upright (4) revolving relative to the pedestal (5) and of an arm (3) located above, articulated respectively on the upright (4) and on the said tube (2) in order to permit variation, in a safely adjustable manner, of the slant of the tube (2) from the central vertical position relative to the pedestal (5) to the horizontal position at a maximum horizontal distance relative to the axis of the pedestal (5). <IMAGE>

Abstract (fr)
Parasol avec une couverture et une tige de support de la couverture, tournant par rapport à un piédestal, caractérisé en ce que la couverture (1) est montée à l'extrémité d'un tube (2) vertical et que la tige de support de la couverture est composée d'un montant vertical (4) tournant par rapport au piédestal (5) et d'un bras (3) situé au-dessus, articulé respectivement sur le montant (4) et sur ledit tube (2) pour permettre de varier, de manière réglable avec sécurité, l'inclinaison du tube (2) de la position verticale et centrale par rapport au piédestal (5) à la position horizontale de distance horizontale maximum par rapport à l'axe du piédestal (5). <IMAGE>

IPC 1-7
A45B 17/00; A45B 23/00

IPC 8 full level
A45B 17/00 (2006.01); **A45B 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45B 17/00 (2013.01); **A45B 23/00** (2013.01); **A45B 2023/0031** (2013.01); **A45B 2023/0081** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3486514 A 19691230 - PRESCOTT KENNETH W
- [Y] DE 3307718 A1 19840906 - KORTENBACH & RAUH KG [DE]
- [X] US 2605778 A 19520805 - CLAPPER CLYDE E
- [A] US 2661012 A 19531201 - VINCENT MILITANO
- [A] US 2595697 A 19520506 - HUMBERTO PEREIRA

Cited by
CN106954930A; US5845665A; ES2072814A2; ITFI20120086A1; IT201600092210A1; US6014980A; AU2007203256B2; CN106942863A; US7520289B1; WO9711620A3; WO2010024786A1; WO9704682A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0466661 A1 19920115; EP 0466661 B1 19941117; AT E114110 T1 19941215; DE 69105168 D1 19941222; DE 69105168 T2 19950629; IT 1241732 B 19940201; IT 9009424 A0 19900612; IT 9009424 A1 19911212

DOCDB simple family (application)
EP 91830257 A 19910611; AT 91830257 T 19910611; DE 69105168 T 19910611; IT 942490 A 19900612